
Zápis a usnesení ze zasedání AS FSV UK 
Datum: 9. 1. 2018 od 15.00 

Místo: Hollar, č. 212 

 

Přítomni: 
Za pedagogickou komoru: 

Ing. Mgr. Olga Angelovská, RNDr. Michal Červinka, Ph.D., PhDr. Ondřej Ditrych, MPhil.,            

Ph.D., PhDr. David Emler, Ph.D., doc. PhDr. Jan Halada, CSc., PhDr. Vilém Novotný, Ph.D.,              

Mgr. Michal Paulus, Mgr. Karel Svoboda, Ph.D., PhDr. Kamil Švec, Ph.D., doc. Mgr. Tomáš              

Weiss, M.A., Ph.D. 

 

Za studentskou komoru: 

Bc. Miroslav Čermák, Mgr. et Mgr. Markéta Havelková, PhDr. Karel Höfer, Mgr. Karolína             

Musilová, Mgr. et Mgr. Tereza Svobodová 

 

Omluveni: Mgr. Bc. Pavel Martiník, Alica Mozoliková, Ondřej Sýkora, Mgr. Sandra           

Štefaniková 

 

Dále nepřítomni: Bc. Jaroslav Ježek 

 

Hosté: Děkan FSV UK PhDr. Jakub Končelík, Ph.D., proděkan pro koncepci a kvalitu studia              

a doktorské studium PhDr. Petr Bednařík, Ph.D., proděkanka pro zahraniční styky PhDr.            

Zuzana Kasáková, Ph.D., proděkan pro vnější vztahy doc. MgA. Filip Láb, Ph.D., proděkan             

pro rozvoj JUDr. PhDr. Tomáš Karásek, Ph.D., proděkan pro vědu a výzkum doc. Mgr.              

Jaromír Krejčí, Ph.D., pověřený tajemník Mgr. Tomáš Gec, ředitel IPS PhDr. Petr Jüptner,             

Ph.D., projektový manažer Ing. Václav Vejvoda, rektor UK prof. MUDr. Tomáš Zima,            

předseda AS UK PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D. 

 

1. Schválení návrhu programu a zápisu z minulého jednání AS FSV UK 
 

David Emler přivítal senátory a přítomné hosty a předal slovo rektorovi Tomáši Zimovi, který              

krátce promluvil o volbách kandidátů na funkce rektora a děkanů, které proběhly v minulém              

roce. Tomáš Zima poděkoval odcházejícímu děkanovi Jakubu Končelíkovi za jeho práci ve            

funkci děkana a ocenil dynamičnost a úspěchy fakulty v posledních letech. Následně předal             

Tomáš Zima jmenovací dekret nastupující děkance Alici Němcové Tejkalové. 



 

David Emler představil návrh programu zasedání. Nově byl zařazen bod ke jmenování            

tajemníka FSV. 
 

Usnesení č. 1: AS FSV UK schvaluje upravený program zasedání 9. 1. 2018. 

Pro: Angelovská, Červinka, Ditrych, Emler, Halada, Novotný, Paulus, Weiss, Höfer,          

Musilová, Svobodová 

Proti: nikdo 

Zdržel/a se: nikdo 

Schváleno 

 
Usnesení č. 2: AS FSV UK schvaluje opravený zápis ze zasedání 5. 12. 2017. 

Pro: Angelovská, Červinka, Ditrych, Emler, Halada, Novotný, Paulus, Weiss, Höfer,          

Musilová, Svobodová 

Proti: nikdo 

Zdržel/a se: nikdo 
Schváleno 
 

2. Zprávy z komisí 
 
Ekonomická komise se sešla jednou a řešila čerpání stipendijního fondu. Komise se            

zeptala vedení, proč je stav našeho stipendijního fondu tak vysoký. 

 

Legislativní komise se sešla dvakrát, řešila jednací řád AS FSV UK, etickou komisi FSV a               

komisi pro etiku ve výzkumu. Materiály k etickým komisím budou předloženy na dalších             

zasedáních novým vedením fakulty. Návrh JŘ AS FSV UK bude připraven v novém             

čistopise, který bude rozeslán senátu spolu s pozvánkou na další zasedání komise. 

 
Studijní komise se nesešla. 

 
Komise pro rozvoj se nesešla a plánuje další zasedání na přelomu ledna a února. 

 
Sociální komise se nesešla. 

 
3. Informace z vedení FSV 



 
Filip Láb informoval senát, že na základě žádosti IES byly staženy publikace v Lambert 

Academic Publishing z RIVu, další nakladatelství a publikace v nich jsou v jednání. 

 

4. Jmenování tajemníka FSV UK 
 
Jakub Končelík zopakoval průběh hledání tajemníka FSV a shrnul poslední výběrové řízení 

na tuto pozici. Na místě také zodpověděl otázky Viléma Novotného, které mu také předal v 

písemné formě. Písemné odpovědi jsou v příloze tohoto zápisu. 

 
Usnesení č. 3: AS FSV UK jmenuje komisi pro tajné hlasování ve složení Tomáš Weiss, 

Miroslav Čermák, Karolína Musilová. 

Pro: Angelovská, Červinka, Ditrych, Emler, Halada, Novotný, Paulus, Švec, Havelková,          

Höfer, Svobodová 

Proti: nikdo 

Zdržel/a se: Weiss, Musilová, Čermák 
Schváleno 
 
Usnesení č. 4: AS FSV UK vyjadřuje kladné stanovisko k záměru děkana jmenovat 

tajemníkem FSV UK Mgr. Tomáše Gece. 

rozdaných hlasovacích lístků: 14 

odevzdaných hlasovacích lístků: 14 

platných hlasovacích lístků: 14 

pro: 8 

proti: 2 

zdržel se: 4 

Schváleno 

 

5. Návrh na čerpání stipendijního fondu 
 

Materiál představil Jakub Končelík s tím, že pravděpodobně bude z navržených 200 000 Kč              

čerpána částka pouze z poloviny, neboť velká většina doktorandů přechází od 1. 1. do              

režimu státních pojištěnců. 

 

Usnesení č. 5: AS FSV UK schvaluje změny čerpání Stipendijního fondu. 



Pro: Angelovská, Červinka, Ditrych, Emler, Halada, Novotný, Paulus, Švec, Weiss, Čermák,           

Havelková, Höfer, Musilová, Svobodová 

Proti: nikdo 

Zdržel/a se: nikdo 
Schváleno 

 
6. Jmenování členů disciplinární komise 

 
Materiál s navrženými kandidáty představil Jakub Končelík a informoval senát o tom, že             

navržení členové vědí o svém navržení a souhlasí s ním. 

 
Usnesení č. 6: AS FSV UK jmenuje komisi pro tajné hlasování ve složení Michal Červinka, 

Jan Halada, Tomáš Weiss. 

Pro: Angelovská, Ditrych, Emler, Novotný, Paulus, Švec, Čermák, Havelková, Höfer,          

Musilová, Svobodová 

Proti: nikdo 

Zdržel/a se: Červinka, Halada, Weiss 
Schváleno 
 
tajné hlasování o členech a náhradnících disciplinární komise. 

rozdaných hlasovacích lístků: 15 

odevzdaných hlasovacích lístků: 15 

platných hlasovacích lístků: 15 
  

a) pedagogická komora: 

  PRO PROTI ZDRŽEL SE 

PhDr. Jan Jirků (IKSŽ FSV UK) 15   0 0 

Ing. Irena Kemény (IES FSV UK) 15  0 0 

Mgr. Jan Váška, Ph.D. (IMS FSV UK) 15  0 0 

doc. Jadwiga Šanderová, CSc. (ISS FSV UK) 14  0 1 

PhDr. Michal Romancov, Ph.D. (IPS FSV UK) 15  0 0 

  
b) studentská komora 

  PRO PROTI ZDRŽEL SE 



Mgr. Jan Podzimek (IKSŽ FSV UK)  15 0 0 

Mgr. Vědunka Kopečná (IES FSV UK)  15 0  0 

Mgr. Viktorie Mertová (IMS FSV UK)  15 0  0 

Mgr. Tomáš Samec (ISS FSV UK)  15 0  0 

Martin Bláha (IPS FSV UK)  15 0  0 

  
c1) náhradníci – pedagogická komora: 

  PRO PROTI ZDRŽEL SE 

PhDr. Mgr. Jiří Kukačka, Ph.D. (IES FSV UK)  15 0  0 

PhDr. Kamil Švec, Ph.D. (IPS FSV UK)  11 2  2 

  
c2) náhradníci – studentská komora: 

  PRO PROTI ZDRŽEL SE 

Bc. Jakub Mareš (IMS FSV UK) 15 0  0 

Bc. Arnošt Mertlík (ISS FSV UK) 14 1  0 

  
Usnesení č. 7: AS FSV UK dává předchozí souhlas ke jmenování disciplinární komise FSV 

ve složení: 

pedagogická komora: 
1. PhDr. Jan Jirků (IKSŽ FSV UK) 
2. Ing. Irena Kemény (IES FSV UK) 
3. Mgr. Jan Váška, Ph.D. (IMS FSV UK) 
4. doc. Jadwiga Šanderová, CSc. (ISS FSV UK) 
5. PhDr. Michal Romancov, Ph.D. (IPS FSV UK) 

studentská komora 
1. Mgr. Jan Podzimek (IKSŽ FSV UK) 
2. Mgr. Vědunka Kopečná (IES FSV UK) 
3. Mgr. Viktorie Mertová (IMS FSV UK) 
4. Mgr. Tomáš Samec (ISS FSV UK) 
5. Martin Bláha (IPS FSV UK) 

náhradníci – pedagogická komora: 
1. PhDr. Mgr. Jiří Kukačka, Ph.D. (IES FSV UK) 
2. PhDr. Kamil Švec, Ph.D. (IPS FSV UK) 

náhradníci – studentská komora: 
1. Bc. Jakub Mareš (IMS FSV UK) 
2. Bc. Arnošt Mertlík (ISS FSV UK). 

 
7. Informace o stavu OP VVV 

 



Tomáš Karásek a Václav Vejvoda představili senátu aktuální stav projektu včetně vizualizací            

a předpokládaných financí týkající se projektu do budoucna. 

Petr Jüptner požádal vedení o potvrzení, že financí institutů se tento projekt nebude týkat, a               

dále se zeptal, do jaké míry mají instituty své provozní fondy šetřit nebo rozpouštět, aby               

měly v případě potřeby rezervu. Jakub Končelík odpověděl, že doufá, že našetřil do             

centrálních fondů dostatek, aby se nemusela rekonstrukce dotknout peněz institutů. Řekl, že            

trvá doporučení k rozpouštění provozního fondu institutů. Alice Němcová Tejkalová řekla, že            

bude chtít co nejdříve od Univerzity Karlovy získat písemné potvrzení, že budovy převede na              

FSV. Vedení fakulty zodpovědělo doplňující otázky členů senátu, protože to je podle ní             

stěžejní pro další pokračování v projektu. 

 

Usnesení č. 8: AS FSV UK souhlasí se záměrem, aby Univerzita Karlova uzavřela s 

hlavním městem Praha, zastoupeným na základě plné moci Pražskou vodohospodářskou 

společností a.s., smlouvu o zřízení věcného břemene k přeložce vodovodního potrubí, která 

umožní realizaci dostavby jinonického areálu v rámci projektu OP VVV "Modernizace a 

rozšíření prostorového zázemí výuky v Areálu Jinonice". 

Pro: Angelovská, Červinka, Ditrych, Emler, Halada, Paulus, Svoboda, Švec, Weiss, Čermák,           

Havelková, Höfer, Svobodová 

Proti: nikdo 

Zdržel/a se: Novotný 
Schváleno 

 
8. Nominace delegáta do Rady vysokých škol 

 

Na tuto funkci byli navrženi tři kandidáti: doc. Jakub Grygar, Ph.D., PhDr. Zuzana Kasáková, 

Ph.D. a Mgr. Jan Kohoutek, Ph.D. Senát debatoval o tom, zda se má tímto bodem dnes 

zabývat, neboť neměl podklady dostatečně dopředu. Ondřej Ditrych navrhl hlasování odložit 

na příští zasedání, neboť podle jeho názoru navržený postup nemá parametry standardního 

otevřeného nominačního procesu a nebude vadit, když naše fakulta v RVŠ nebude mít 

zástupce na úvodním zasedání. Na druhou stranu však jiní přítomní poukázali na to, že na 

prvním zasedání jsou voleny orgány RVŠ a ačkoliv by náš nominant neměl takové aspirace, 

bude důležité, aby mohl podpořit jiné zástupce z UK kandidující na tyto funkce. 

 

Nejprve bylo hlasováno o protinávrhu Ondřeje Ditrycha: 

Usnesení č. X: AS FSV UK odkládá nominaci zástupce fakulty v RVŠ na příští zasedání. 



Pro: Ditrych, Novotný, Höfer 

Proti: Angelovská, Paulus, Švec, Čermák, Svobodová 

Zdržel/a se: Červinka, Emer, Halada, Svoboda, Švec, Weiss, Havelková 

Neschváleno 
 
Následovala tedy tajná volba kandidáta do RVŠ. Senát se shodl na dvoukolové volbě: v              

případě, že žádný z kandidátů nezíská v prvním kole nadpoloviční většinu hlasů, bude se              

konat druhé kolo, do kterého postoupí dva kandidáti s nejvyšším počtem hlasů. 

 

Usnesení č. 9: AS FSV UK jmenuje komisi pro tajné hlasování ve složení Michal Červinka, 

Vilém Novotný, Tomáš Weiss. 

Pro: Angelovská, Ditrych, Emler, Halada, Novotný, Paulus, Svoboda, Švec, Čermák,          

Havelková, Höfer, Svobodová 

Proti: nikdo 

Zdržel/a se: Červinka, Weiss 
Schváleno 
 

tajné hlasování: 

rozdaných hlasovacích lístků: 14 

odevzdaných hlasovacích lístků: 14 

platných hlasovacích lístků: 13 

Kasáková: 8 

Kohoutek: 5 

Grygar: 0 

 

Usnesení č. 10: AS FSV UK nominuje jako zástupkyni fakulty do RVŠ Zuzanu Kasákovou. 

 
9. Různé 

 
David Emler poděkoval odcházejícímu děkanovi Jakubu Končelíkovi za veškerou práci pro 

fakultu a Tomáš Weiss vyzdvihl jeho dobrou komunikaci se senátem. Jakub Končelík 

zrekapituloval osm let svého působení ve funkci děkana a poděkoval senátu za spolupráci s 

ním a jeho zásluhy o rozvoj fakulty. 

 



Karel Höfer vyjádřil politování nad tím, že nebylo známo, že na tomto zasedání dojde ke 

jmenování děkanky a že celá ceremonie mohla proběhnout slavnostněji. Alice Němcová 

Tejkalová reagovala, že tradice ceremoniálu uvedení do funkce děkana na FSV není, minule 

například Jakub Končelík dostal jmenovací dekret v kanceláři, a navíc nebylo do poslední 

chvíle jisté, zda skutečně předání dekretu proběhne dnes. Podle jejího názoru je předání 

před senátem vhodné, neboť legitimita děkana vychází právě od senátu. David Emler dodal, 

že velký ceremoniál v Karolinu čeká fakultu 18. ledna. Z následné diskuse nicméně 

vyplynulo, že na něj budou zváni pouze přispěvatelé na nové fakultní žezlo. Fakulta může do 

budoucna tradici slavnostnějšího předávání založit. 

 

Karel Höfer dále upozornil, že na internetových stránkách senátu nejsou kontakty na 

jednotlivé senátory, což je podle něj chyba a měly by být doplněny. Senát se shodl, že 

e-maily tam mají být uvedeny. Tereza Svobodová souhlasila, že úkol provede. 


